



No. 20
N^o

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
MARCH 25, 1977
LE 25 MARS 1977

C
O
M
M
U
N
I
Q
U
É

APPOINTMENT OF A CANADIAN HONORARY CONSUL IN
ACAPULCO, MEXICO

NOMINATION D'UN CONSUL HONORAIRE CANADIEN À
ACAPULCO, MEXIQUE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson is pleased to announce the appointment of Mr. Roger Chartier as the Canadian Honorary Consul in Acapulco (with jurisdiction in the State of Guerrero) as part of the consular assistance required by the growing numbers of Canadians visiting Mexico each year. Mr. Chartier's appointment is to fill the gap caused by the resignation of the former Honorary Canadian Consul, Mr. Jaime Sánchez Cordova who functioned in that city. Mr. Chartier's office address is Magallanes 170, (Costa Azul), Acapulco, telephone number 4-40-70.

It is expected that Mr. Chartier along with the Canadian Honorary Consul Mr. Esteban Vigil in Guadalajara (Union Ave. 163-810, telephone 15-14-47 and 16-47-21) will, in conjunction with the Consular Section of the Canadian Embassy in Mexico City, and with the cooperation of the Mexican authorities, be able to alleviate any consular or other problems Canadians may have during visits to Mexico.

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, l'honorable Don Jamieson, est heureux d'annoncer la nomination de Monsieur Roger Chartier au poste de consul honoraire du Canada à Acapulco (avec juridiction sur l'État de Guerrero), afin de répondre aux demandes d'aide consulaire que formulent le nombre sans cesse croissant de Canadiens qui visitent chaque année le Mexique. Sa nomination vient combler la vacance laissée par la démission de l'ancien consul honoraire du Canada dans cette ville, Monsieur Jaime Sánchez Cordova. Le bureau de Monsieur Chartier est situé Magallanes 170, (Costa Azul), Acapulco - téléphone: 4-40-70.

Nous espérons que, de concert avec le consul honoraire du Canada à Guadalajara (Av. Union 163-810 - téléphone 15-14-47 et 16-47-21), Monsieur Esteban Vigil et avec la collaboration de la section consulaire de l'Ambassade du Canada à Mexico et des autorités mexicaines, Monsieur Chartier saura atténuer les problèmes d'ordre consulaire et autre auxquels peuvent se heurter les Canadiens pendant leur séjour au Mexique.